

William R. Hite, Jr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី 10 វិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2020

ស្នើសុំគ្រួសាររបស់មណ្ឌលសាលាដៀន Philadelphia ជាមិត្ត!

ផ្នែកលើកំណត់ត្រាផ្ទះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ក្រសួងសុខាភិបាលរាជ្យ Philadelphia (PDPH) ក្រសួងអប់រំរដ្ឋ Pennsylvania (PDE) និងក្រសួងសុខាភិបាលរដ្ឋ Pennsylvania (PDH) ដើម្បីជួយការពារសុខភាព និងសុខុមាលភាពរបស់បុគ្គលិក សិស្ស និងគ្រួសាររបស់យើង មណ្ឌលសាលាដៀន Philadelphia បានសម្រេចថា គ្រប់សាលាដៀនទាំងអស់នឹងបន្តដំណើរការតាមប្រព័ន្ធអនឡាញទាំងស្រុងនាពេលនេះ។ នេះមានន័យថា ផែនការចាប់ផ្តើមប្រចាំថ្ងៃរបស់ប្រព័ន្ធនេះបន្តដំណើរការទៅក្នុងនាមរបស់យើងនាពេលក្រោយទៅក្នុងនាមនេះ ត្រូវផ្អាកសិន ហើយសិស្សទាំងអស់នឹងបន្តរៀនសូត្រតាមប្រព័ន្ធនិធីសីល 100% រហូតដល់ពេលមានសេចក្តីជូនដំណឹងបន្ថែមទៀត។ យើងនឹងបន្តមានគោលដៅប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធនេះបន្តទៀត ប៉ុន្តែ យើងបន្តប្រើប្រាស់ផ្នែកផ្សេងៗនៃ ឯកសារពេលវេលានិរន្តរ៍ និងទិន្នន័យពី PDPH, PDE និង PDH បង្ហាញថា យើងអាចធ្វើបានដោយសុវត្ថិភាពប៉ុណ្ណោះ។

គ្រូបង្រៀននៅតែចូលរួមអភិវឌ្ឍន៍នាពេលប្រព័ន្ធអនឡាញ រហូតដល់ថ្ងៃទី 16 វិច្ឆិកា។ គ្រួសារអ្នកអនុវត្តតាមកាលវិភាគ ដែលបានចែកជូន និងរៀបចំផែនការចាប់ផ្តើមឡើងវិញនូវកាលវិភាគបង្រៀនតាមប្រព័ន្ធនិធីសីលតាមធម្មតារបស់ខ្លួន នៅថ្ងៃអង្គារ ទី 17 វិច្ឆិកា។

យើងដឹងថា នេះគឺជាកំណត់ត្រាមួយដ៏ស្មុគស្មាញ និងគ្រួសារជាច្រើន ដែលចង់ចាប់ផ្តើមឡើងវិញនូវការបង្រៀនដោយផ្ទាល់ ប៉ុន្តែ សុវត្ថិភាពគឺជា ហើយនឹងនៅតែជាអាទិភាពខ្ពស់បំផុតរបស់យើង។ គ្រួសារ ដែលបានជ្រើសរើសចូលរួមក្នុងមូលបែបកូនកាត់ និងរក្សាជម្រើសរបស់ខ្លួន នៅពេលសេចក្តីណែនាំ និងទិន្នន័យបង្ហាញថា មានសុវត្ថិភាពក្នុងការប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធនេះបន្តទៀត។ ខណៈដែលយើងបន្តការបង្រៀនតាមប្រព័ន្ធនិធីសីលទាំងស្រុង យើងនៅតែប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធនេះសម្រាប់សិស្ស និងគ្រួសាររបស់យើង។ ចំពោះកំណត់ត្រា ឬជំនាញពាក់ព័ន្ធនឹងកុំព្យូទ័រ chromebook/ជំនួយបច្ចេកវិទ្យា ជំនួយសង្គមនិងផ្លូវចិត្ត ម្ហូបអាហារ ការរៀបចំអាគារ និងជំនួយបន្ថែមទៀត សូមចូលទៅមើល **Advancing Education Safely** របស់យើងនៅ www.philasd.org/aes.

ដូចខ្ញុំបានលើកឡើងរួចហើយ ស្ថានភាពជំងឺកូវីដ-19 កំពុងតែផ្លាស់ប្តូរ ដែលត្រូវឱ្យយើងទាំងអស់គ្នាត្រូវចេះបត់បែន។ យើងត្រូវតែរឹតតែទុក និងត្រៀមរៀបចំចំពោះការផ្លាស់ប្តូរទាំងនោះ ខណៈដែលយើងធ្វើការរួមគ្នា ដើម្បីគាំពារសុខភាព និងសុខុមាលភាពរបស់អ្នករាល់គ្នា។ ទន្ទឹមនឹងនេះ សូមថែទាំ និងរក្សាសុវត្ថិភាព។

ដោយសេចក្តីរាប់អាន!



William R. Hite Jr., Ed.D.
អ្នកគ្រប់គ្រង
មណ្ឌលសាលាដៀន Philadelphia